Sightseenings of London

London has been home of many famous Englishmen. Some were born there. Some lived there all their lives. Others lived in London only for a short time but all gave something to this great city 

One of the first names of importance is that of Geoffrey Chaucer, the poet. He lived most of his life in London. He knew the courts of King Richard II d King Henry IV. His most famous work, 'The Canterbury Tales", opens at the Tabard Inn, in Southwark. Chaucer held official posts in London and is buried in Westminster Abbey. 

William Shakespeare also lived in London. He lived there for more than twenty years. He acted at the Globe Theatre and wrote his plays in London. But London's famous men are not only writers. Sir Christopher Wren, the architect, spent most of his life in London. He designed many beautiful churches, including St. Paul's Cathedral. He also designed palaces and fine houses. 

Music is represented by a very interesting figure. This is George Frederick Handel. He came to London from Hanover in 1710. He lived for a time at Burlington House, Piccadilly, now the Royal Academy. After some success and some failure he at last became famous. This happened when he composed "The Messiah". "Judas Maccabeus". and 'The Music for the Royal Fireworks". Like Chaucer and many other great artists. Handel is buried in Westminster Abbey. 

Another famous London figure is one of England's greatest seamen. Admiral Lord Nelson. He has a very special memorial in Trafalgar Square. The monument consists of a very tall column. On top of it stands a figure of Nelson. It is called the Nelson Column. Equally famous is the general who led the army at the battle of Waterloo in 1815. This was the Duke of Wellington. His house stands at Hyde Park Comer. It is sometimes known as Number One, London. Like Admiral Nelson, the Duke of Wellington is buried in St. Paul's Cathedral. 

Перевод текста: Sightseenings of London 

Лондон был дома из многих известных англичан. Некоторые родились там. Некоторые жили там все их жизни. Другие жили в Лондоне только в течение короткого времени, но все дали кое-что этому большому городу 

Одно из важных имен - один из Джеффри Чосера, поэта. Он жил большинством его жизни в Лондоне. Он знал суды Короля Ричарда II d Король Генри IV. Его самая известная работа, 'Рассказы Кентербери", открывается в Гостинице Tabard, в Southwark. Чосер занимал официальные посты в Лондоне и похоронен в Вестминстерском аббатстве. 

Уильям Шекспир также жил в Лондоне. Он жил там в течение больше чем двадцати лет. Он действовал в Театре Земного шара и написал его игры в Лондоне. Но известные мужчины Лондона не только авторы. Сэр Кристофер Рен, архитектор, провел большинство его жизни в Лондоне. Он проектировал много красивых церквей, включая Собор Святого Павла. Он также проектировал дворцы и прекрасные здания. 

Музыка представлена в соответствии с очень интересной фигурой. Это - Джордж Фредерик Хандэль. Он приехал в Лондон из Ганновера в 1710. Он жил какое-то время в Берлингтонском Доме, Piccadilly, теперь Королевская Академия. После небольшого количества успеха и некоторого отказа он наконец стал известным. Это случилось, когда он составил "Мессию". "Иуда Маккабеус". и 'Музыка для Королевского Фейерверка". Как Чосер и много других больших художников. Хандэль похоронен в Вестминстерском аббатстве. 

Другая известная Лондонская фигура - один из самых больших моряков Англии. Лорд Адмирала Нельсон. Он имеет очень специальный мемориал в Квадрате Trafalgar. Памятник состоит из очень высокой колонки. На вершине этого выдерживает фигуру Нельсона. Это называют Нельсоном Коламном. Одинаково известный - генерал, который вел армию при сражении Ватерлоо в 1815. Это было Герцогом Уэллингтона. Его дом стоит в Посетителе Гайд-парка. Это иногда известно как Номер один, Лондонское. Как Адмирал Нельсон, Герцог Уэллингтона похоронен в Соборе Святого Павла.

